
                             P R O T O K Ó Ł  Nr LII (52) 
            Z NADZWYCZAJNEJ S E S J I  RADY MIEJSKIEJ  
w K O Z I E N I C A C H odbytej w dniu  13 października 2010r.                         
w sali posiedzeń Rady Miejskiej w Kozienicach, ul. Parkowa 5. 
                                                          
 

 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 15-tej otworzył  
 Nadzwyczajną S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, 
Burmistrza, Z-cy Burmistrza, Skarbnika,  Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
   
     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wpłynęło pismo nr SE-0040/7/10  
z dnia 08.10.2010r. od Burmistrza Gminy, celem zorganizowania nadwyczajnej sesji  
i wprowadzenie pod obrady sesji projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 
obwodu głosowania w SPZZOZ w Kozienicach, w związku z ogłoszeniem wyborów 
samorządowych na dzień 21.11.2010r.  
Dyrektor SP ZZOZ pismem z dnia 05.10.2010r poinformował Burmistrza, że w dniu 
wyborów w szpitalu przebywać będzie więcej niż 15 wyborców.  
 
    Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Nadzwyczajnej  Sesji przedstawia się następująco: 
 

          

Proponowany  porządek Nadzwyczajnej   S e s j i :  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
      3.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
 

4.1. – utworzenia odrębnego obwodu głosowania  
 
      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
      6.  Wolne wnioski i informacje.  

7. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
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w obecności 20  Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
 
Ad. 2. 
  Punkt 1 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
Protokoł Nr LI/2010  z dnia 09  września  2010r.. został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad. 3. 
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
  Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał: 

- Czy wpłynęły środki finansowe od Wojewody związane z akcją powodziową? 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 
- Kiedy zostaną zakończone prace na ulicy Batalionów Chłopskich? 

 
  
  Ad. 4.  

        W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania  

 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez 
uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LII /543/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 5. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na  zapytania Radnych. 
 
Dot. środków finansowych związanych z akcją powodziową  - wpłynęło  
ok. 600 tyś.zł., nie ma dokładnej informacji, które koszty zostały zakwalifikowane. 
Burmistrz wyraził zadowolenie z otrzymanego zwrotu poniesionych kosztów. 
 
Dot. zakończenia prac na ulicy Batalionów Chłopskich – Z-ca Burmistrza Gminy Pan 
Ogor Czerwiński zapewnił, że w tym tygodniu wykonawca zaklończy swoją pracę.  
 
Ad. 6.  
   W punkcie tym głos zabrali: 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę na zaśmiecanie  miejsc parkingowych na 
ulicy Sikorskiego. Prosił o podjęcie stosownych działań w tym zakresie. 
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz  zgłosił wniosek w imieniu włascicieli działek  
dot. utrzymania dróg na działkach ulicy Wiślanej.   
 
     Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o kolejnym terminie Sesji Rady 
Miejskiej tj. 28.10.2010r. bądź początek listopada ( 4.11.2010r.) 
Sesja uroczysta – 10.11.2010r.   
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Ad. 7. 
 
Wobec zrelizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Mariusz 
Prawda dokonał zamknięcia o godz. 15.30 Nadzwyczajną LII Nadzwyczajną   
S E S J Ę  RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 


